

THE JUDICIARY

Bail & Remand Court

ENGLISH

In line with the new provisions of the Bail Act, the Bail and Remand Court located in Port Louis is now operational **7 days a week** and between **10 00 am and 2 00 pm** during **weekends and public holidays**.

All suspects arrested during weekends and public holidays, or after office hours on the eve of such days shall appear before the Bail & Remand Court at the above times on weekends and public holidays. All applications for bail at **District Court** level shall now be made before the Bail and Remand Court.

Please note that the above judicial service is free, as in all cases of bail, save and except where certain conditions for release are imposed.

FRANCAIS

Conformément aux nouvelles dispositions du Bail Act, le Bail and Remand Court à Port Louis est à présent pleinement opérationnel **7 jours par semaine** et de **10 heures à 14 heures** pendant les **weekends et les jours fériés**.

Tout suspect arrêté pendant les weekends et les jours fériés ou après les heures de bureau à la veille des jours susmentionnés comparaitra au Bail and Remand Court aux heures et aux jours précités.

Par ailleurs, toute demande de remise en liberté sous caution en **Cour de District** devra désormais être faite auprès du Bail and Remand Court.

Veillez noter que ce service judiciaire, ainsi que toute demande de remise en liberté conditionnelle, sont gratuits, sauf lorsque des conditions à la dite remise en liberté auront été préalablement imposées.

This 13th February 2012
N. F. Oh San-Bellepeau
Ag. Deputy Master & Registrar